

闭锁

产品特点:

- * 闭锁是经济耐用，保安性强的辅助锁，使用25mm锌合金压铸防锯锁舌。
- * 可与其他球形门锁作通匙配合用于室外门，以便达到最佳的保安性能。
- * 内部构件采用镀锌钢质材料。
- * 外饰件均采用不锈钢或铜质材料。
- * 锁头外套圈可自由转动，能起防撞作用。

DEADBOLTS

STANDARD FEATURES:

- * Deadbolt is an economical, durable auxiliary lock which provides the security of a 1" (25mm) throw zinc die case deadbolt with a hardened steel roller insert.
- * Can be keyed to match with entrance bored lock to maximize security on exterior doors.
- * Internal components are zinc plated steel.
- * Exposed trim is either stainless steel or brass.
- * Free turning cylinder trim prevents wrenching.

产品规格:

- * 钥匙：产品配美国标准KW1钥匙槽，二条铜镀镍钥匙。多种钥匙及钥匙槽可供选择。
- * 锁舌：防锯锁舌，伸出度25mm，采用锌合金压铸材料，内置高强度防锯锁芯。
- * 适装门厚：适用于35mm(1-3/8")到45mm(1-3/4")的门厚。
- * 中心距：标准中心距60mm(2-3/8")，可选用70mm(2-3/4")中心距。
- * 门向：左开门或右开门均适用。

SPECIFICATIONS:

- * Keying: 5-pins tumbler KW1 keyway with two nickel plated brass keys. Various keys and keyways are available.
- * Deadbolt: Full 1" (25mm) throw zinc die cast deadbolt with hardened steel roller insert to resist sawing.
- * Door Thickness: Adjustable 1-3/8" to 1-3/4" (35mm to 45mm) as standard.
- * Backset: Adjustable 2-3/8" or 2-3/4" (60mm or 70mm).
- * Handing: Fully reversible for right or left hand doors.

功能说明:

- * 单锁头闭锁内带旋钮，用锁匙或旋钮开闭。
- * 双锁头闭锁，内外均用锁匙开闭。
- * 单边闭锁只能从室内的执手开关锁舌，可作为辅助锁使用。

Function:

- * Single Cylinder Deadbolt with inside thumb-turn. Deadbolt projected or retracted by use or key outside or inside thumb-turn.
- * Double Cylinder Deadbolt, deadbolt projected or retracted by key on either side.
- * Keyless deadbolt operated by thumb-turn inside only, can be used as auxiliary lock.